

Title (en)
Screw mixer.

Title (de)
Schraubenmischer.

Title (fr)
Mélangeuse à vis.

Publication
EP 0474538 A1 19920311 (FR)

Application
EP 91402306 A 19910823

Priority
FR 9010717 A 19900828

Abstract (en)

The mixer according to the invention includes a casing comprising a cylindrical wall part (1) and a screw comprising a helical driving wall (2) attached to a shaft (3) fitted so as to rotate coaxially with the cylindrical wall part of the casing; it also includes knives (4) fitted on the supporting blades (5) attached to a downstream face of the helical driving wall with reference to a direction of travel of the driven substance, the supporting blades (5) being at a distance from the driving wall of the screw. The mixer preferably also includes counterblades (9) perpendicular to the shaft (3) and carrying knives (10). <IMAGE>

Abstract (fr)

La mélangeuse selon l'invention comporte un caisson comprenant une partie de paroi cylindrique (1) et une vis comprenant une paroi d'entraînement hélicoïdale (2) fixée à un arbre (3) monté pour tourner coaxialement à la partie de paroi cylindrique du caisson, elle comporte également des couteaux (4) montés sur des lames support (5) fixées sur une face aval de la paroi d'entraînement hélicoïdale par référence à un sens de déplacement de la matière entraînée, les lames support (5) étant espacées de la paroi d'entraînement de la vis. De préférence, la mélangeuse comporte également des contre-lames (9) perpendiculaires à l'arbre (3) et portant des couteaux (10). <IMAGE>

IPC 1-7
B01F 15/00; B02C 19/22

IPC 8 full level
B01F 7/00 (2006.01); **B01F 7/04** (2006.01); **B01F 15/00** (2006.01); **B02C 19/22** (2006.01)

CPC (source: EP)
B01F 27/1143 (2022.01); **B01F 27/707** (2022.01); **B02C 19/22** (2013.01)

Citation (search report)

- [A] FR 2570635 A1 19860328 - STORTI OTTORINO [IT]
- [A] EP 0339993 A2 19891102 - KOENIG LARRY E
- [A] FR 2501130 A1 19820910 - CACQUEVEL BERNARD [FR]
- [A] DE 2702653 A1 19780727 - KLOECKNER GMBH & CO GEB
- [A] DE 304496 C

Cited by
EP0724940A3; US5732892A; KR100754425B1; US5433577A; EP2177674A3; US8146848B2; US8191811B2; US8342436B2; KR101049350B1

Designated contracting state (EPC)
BE DE ES GB IT NL

DOCDB simple family (publication)

EP 0474538 A1 19920311; EP 0474538 B1 19941214; DE 69105879 D1 19950126; DE 69105879 T2 19950727; FR 2666247 A1 19920306; FR 2666247 B1 19921127

DOCDB simple family (application)

EP 91402306 A 19910823; DE 69105879 T 19910823; FR 9010717 A 19900828